         收     據（Receipt）    所別：關鍵議題研究中心Z來訪學人使用

  茲收到中央研究院─☐生活費（Perdiem）☐機票費(Airfare)
  Received from Academia Sinica : ☐ Perdiem   ☐ Airfare

新台幣（New Taiwan Dollars）：    萬    仟    佰    拾   元整(含稅) (NT﹩        )   
生活費：    年   月  日 至    年   月   日共   日，日支       元。
（PS：應領生活費(Per Diem)NT$        - 稅(Tax)        =          元。）
機票費：    幣          *匯率(exchange rate)          +手續費   = NT$         
用途說明：                                                                   
	


□本人為居住者，於課稅年度內在中華民國內設有戶籍且居住合計滿31天。
(I am a resident who, during the taxable year, maintained household registration and resided in the Republic of China (Taiwan) for a total of at least 31 days.)
□本人非居住者，惟於課稅年度內在中華民國境內無住所且居留合計滿183天以上。
(I am a non-resident who, during the taxable year, had no domicile in the Republic of China (Taiwan) but stayed in the country for a total of 183 days or more.)
※若未勾選，將依「非居住者」相關規定辦理各類所得扣稅及申報。
(If not selected, tax withholding and filing for various types of income will be handled in accordance with the relevant regulations for non-residents.)
受款人簽章（Recipient’s Signature）：                         
出生日期（Date of Birth）：            
國籍（Nationality）：           
國民身份證或居留證號碼（ID No.）：                     
護照號碼(Passport No.)：                (護照到期日         )
戶籍住址（Address）：                                       
日  期（Date）：    /   /         
備註：申請機票費請檢附機票票根、購票證明、兌換水單(或匯率證明)。      
